
 

 

                        Ljubljana,  12. 2. 2025 
 

ZAPISNIK 
 
16. redne seje upravnega odbora Badmintonske zveze Slovenije (UO BZS), ki je bila v sredo 12. 
2. 2025 v sejni dvorani športnega centra Dolgi most, Dolgi most 6a, 1000 Ljubljana od 18:30 do 
20:30 ure. 
 
Prisotni:  Dejan Bajuk, Maja Pohar Perme, Matic Ivančič, Patrik Riboli, Rok Trampuž, 

Gašper Krivec in Ivan Koncut 
Odsotni:   
Ostali prisotni:  Matevž Šrekl 
 

Predlagam naslednji dnevni red: 

1. Pregled realizacije sklepov predhodne seje in korespondenčnih sej (D. Bajuk) 

2. Realizacija finančnega plana in realizacija projektov v letu 2024 (D. Bajuk, M. Šrekl) 

3. Zapisnik OVŠ (R. Trampuž) 

4. Razpis Fundacije za šport in MGTŠ (M. Šrekl) 

5. Predstavitev sprememb glede kategorizacij (M. Šrekl) 

6. Organizacija turnirja Comeba (G. Krivec in M. Šrekl) 

7. Prijava kandidature za Evropska prvenstva (G. Krivec in M. Šrekl) 

8. Razno 

 
 
Na podlagi predlaganega dnevnega reda in diskusije so bili sprejeti naslednji sklepi: 
 

1. Pregled realizacije sklepov predhodne seje in korespondenčnih sej (D. Bajuk) 

D. Bajuk je predstavil sklepe pretekle seje.  M. Šrekl je pojasnil glede GDPR izjav, BZS bo 
pripravila dogovore s klubi, ki bodo vsebovali podatke za GDPR za katere mora poskrbeti klub. 
Navodila za sistem tekmovanja 'švicarska lojtra' še niso pripravljena, je bil pa korespodenčno 
sprejet sklep, da se tekmvoanja po tem sistemu začnejo izvajati v novi tekmovalni sezoni. 
 
Sklep št. 1: 
UO je potrdil zapisnik pretekle seje. 
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2. Realizacija finančnega plana in realizacija projektov v letu 2024 (D. Bajuk, M. Šrekl) 

Predsednik je povedal kakšno je finančno stanje, na Fundacijo so se do konca leta 2024 
posredovala vsa poročila za projekte parabadminton, Slovenija igra badminton, ter projekta 
prenove elektronskega sistema. Sredstev smo prejeli samo za projekt parabadminton. 
Predsednik je še povedal, da smo s 1. 1. 2025 BZS prešli na nov računovodski servis, Unija. 
Bilanca oz. letno poročila za leto 2024 še ni pripravljeno.  

 

3. Zapisnik OVŠ (R. Trampuž) 

R. Trampuž je predhodno posredoval zapisnik OVŠ, ki ga je še predstavil na seji.  

 

Sklep št. 2: 

UO je potrdil zapisnik OVŠ in podprl projekt organizacije mladinskih centrov v okviru srednjih 
šol. UO je naložil Roku Trampužu, da pripravi smernice in konkreten predlog projekta. 

 

4. Razpis Fundacije za šport in MGTŠ (M. Šrekl) 

M. Šrekl je pojasnil, da je odprt razpis Fundacije za šport. Člane UO se je pozvalo, da pripravijo 
morebitne predloge za projekte, ki bi jih lahko prijavili na Fundaciji.  

 

5. Predstavitev sprememb glede kategorizacij (M. Šrekl) 

M. Šrekl je predstavil spremembe, ki jih je uvedel OKS glede sprememb pri kategorizacij. Na 
spremembe, ki so bile predstavljene je BZS podala pripombe, ki pa niso bile upoštevane. M. 
Šrekl in Maja Pohar Perme bosta na OKS še preverila izračune glede konkurenčnosti in potem 
obvestila UO. 

 

6. Organizacija turnirja Comeba (G. Krivec in M. Šrekl) 

G. Krivec je predstavil dogovor s Comebo in da se je BZS dogovorila, da bo po Future Series 
organizirala Comeba turnir. Comeba bo delno sofinancirala turnir. 

 

7. Prijava kandidature za Evropska prvenstva (G. Krivec in M. Šrekl) 

G. Krivec je povedal, da se je januarja oddala kandidatura za organizacijo Evropsko mladinsko 
prvenstvo in Evropsko prvenstvo do 15 let.  Na rezultate se še čaka. 

 

8. Razno 

8.1. Univerzitetno prvenstvo v badmintonu 

ŠOU je zaprosil za pomoč pri organiziciji univerzitetnega prvenstva. 
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Sklep št. 3: 

UO je sprejel, da bo G. Krivec pomagal in vodil univerzitetno prvenstvo v badmintonu. 

 

8.2. Novi člani 

Matic Ivančič je povedal, da so se od zadnje seje pridružili novi člani BK Brežice, BK Celje in BK 
Ptuj. 

 

Sklep št. 4: 

UO je potrdil nove člane.  

 
8.3. Projekt prenove informacijskega sistema 
Boštjan Kodrič je preko podjetja SORS posredoval ponudbo za prenovo sistema, ki bo izveden 
v 3 letih.  
 
8.4. Trener Denis Peshekhonov 
D. Bajuk je predstavil težave, ki so se pojavile s trenerjem Denisom Pesehkonovim, ki od 
ponedeljka 10. 2. ne vodi več treningov, ker Zveza naj ne bi poravnala vseh obveznosti do njega. 
Člani UO so odprli razpravo glede dela trenerja in njegovega odnosa do Zveze.  
 
Sklep št. 5: 
Člani UO so izglasovali z 6 glasovi ZA in enim glasom PROTI, da se pogodba z Denisom 
Pesehkonovim prekine.  
 
8.5. Uskladitev dejavnosti v SKD 
Iz strani UE Ljubljana je bila BZS pozvana, da je ob spremembi sedeža Zveze potrebno še 
uskladiti pridobitne dejavnosti iz 7. člena temeljnega akta.  
 
Sklep št. 6: 
UO je sprejel uskladitev pridobitnih dejavnosti, ki se usklajeno vpišejo v statut BZS. 
 
Naslednje seja bo v sredo 2. 4. 2025. 
 
Zapisal:             
Matevž Šrekl 

    Dejan Bajuk,   
                               predsednik BZS  


